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V rámci publicistického bloku bola vo štvrtok 16.6.2011 odyvysielaná na Bardejovskej televízii
relácia s názvom "Zborovský hrad ožíva". Do tejto relácie bol pozvaný predseda Občianskeho
združenia na záchranu Zborovského hradu Ing. Vladimír Kaminský a starosta obce Zborov Ján
Lukáč, ktorý však musel pozvanie kvôli neodkladným pracovným povinnostiam odmietnuť. V
tejto, takmer polhodinovej besede, sa má divák možnosť dozvedieť podrobnejšie informácie o
občianskom združení, o finančnej zbierke, ktorá beží už druhým rokom, ale aj o grantoch, s
pomocou ktorých je združenie schopné realizovať plánované rekonštrukčné práce na hrade a
jeho priľahlých častiach. V besede sa ďalej divák dozvie viac aj o projekte obnovenia jedinečnej
historickej dubovej aleje, budú mu podané informácie aj o spolupráci s mestom Bardejov a
ďalších plánovaným spoluprácach, a v neposlednom rade bude vysvetlený aj postup
rekonštrukčných a zabezpečovacích prác na hrade od roku 2010 až doteraz.
Prajem príjemné sledovanie...  
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